
Schriftelijke vragen

Betreft: Ananasbos

Geachte griffie,

Enige tijd geleden stond het “Ananasbos” te koop, wij hebben vernomen dat dit inmiddels verkocht is
aan een organisatie. Zij zijn naar verluid voornemens om hier een camping te maken.

1. Is er een aanvraag binnengekomen bij de gemeente?
2. Zo, ja is de gemeente voornemens om een recreatiefunctie toe te kennen aan het bos?

Met vriendelijke groet,

Wim Vonk 

Fractievoorzitter CDA Schagen


